
ЗАПИСНИК

са 22. редовне сједнице Комисије за програмске садржаје на албанском језику и језицима
припадника других мањинских народа и других мањинских националних заједница.

Сједница Комисије је одржана дана 15.02.2024. године.

Сједници су присуствовали:

1.Верон Халили, предсједник;
2.Адмир Адровић, члан;
3.Мирхета Гачевић, чланица;
4.Фрасхер Селимај, члан.

Чланови Ивана Крушчић и Трипо Матијевић нису присуствовали сједници због раније преузетих
обавеза, о чему су уредно обавијестили предсједника Комисије.

Поред наведених чланова, сједници је присуствовао и Балша Милић, секретар Комисије.

На сједници је усвојен следећи :

ДНЕВНИ РЕД

1. Расправа и изјашњавање у вези Записника са 21. редовне седнице Комисије;
2. Четворомјесечни извјештај рада у Комисији за програмске садржаје на албанском језику и
језицима припадника других мањинских народа и других мањинских националних заједница,
поднијет од стране чланице Комисије, Мирхете Гачевић;
3. Разно.

I

Записник са 21. редовне сједнице Комисије је усвојен гласовима свих присутних чланова.
(4 гласа ЗА)

II

У вези Четворомјесечног извјештаја рада у Комисији, за ријеч се јавила чланица Мирхета
Гачевић која је уједно и сачинила поменути Извјештај, а која је, између осталог, навела да је ово
једна од обавеза предсједника Комисије, те напоменула да је у претходном периоду доставила
и осврт на шестомјесечни рад Комисије. Навела је да је у овом Извјештају углавном
ретроспектива свих досадашњих сједница и осврт на оно најбитније чиме се Комисија у
претходних 4 мјесеца бавила. Изјавила је да сматра да су постигли одређене замисли, као и то
да сматра да ће најављени састанак са менаџментом РТЦГ и предсједником Савјета РТЦГ, бити
круна њиховог десетомјесечног рада, као Комисије.
Адмир Адровић, члан Комисије, надовезао се на Мирхетино излагање и изјавио да је прочитао
Извјештај, да сматра да је добар и да је у суштини то сумирање Записника са претходних
сједница, односно сумирање њиховог дјеловања као Комисије.
Фрасхер Селимај, члан Комисије, изјавио је да је он касно синоћ добио маил са Извјештајем, да
је врло кратко у току дана успио да се осврне на његову садржину, али да сматра да је
суштински то оно шта у таквом једном документу треба и да стоји, сами осврт на
четвромјесечни рад Комисије.
Предсједник Комисије, Верон Халили је потом дао на усвајање Четворомјесечни извјештај рада
у Комисији за програмске садржаје на албанском језику и језицима припадника других
мањинских народа и других мањинских националних заједница, поднијет од стране чланице
Комисије, Мирхете Гачевић, а сам Извјештај је усвојен гласовима свих присутних чланова.
(4 гласа ЗА)



ИИИ

У оквиру тачке “Разно”, члан Комисије Фрасхер Селимај се јавио за ријеч, наводећи да управо
долази из просторија Редакције на албанском језику, гдје је обавијештен да у оквиру те
Редакције има значајних помака у односу на нека нова радна мјеста, као и нових кадрова, а
такође се могу очекивати иновације и у осталим Редакцијама за мањине и помаци, како у
техничком, тако и у кадровском смислу. Такође, изјавио је да жели да упути Иницијативу да
Редакција РТЦГ на албанском језику буде са сједиштем у Улцињу, исто онако како је то већ
постојеће у Херцег Новом и Бијелом Пољу.
Мирхета Гачевић се надовезала на то и замолила Фрасхера Селимаја да ту Иницијативу он сам
састави и достави Комисији, уједно наводећи да сматра да би од сада требало да буде пракса
да онај који даје неку Иницијативу је и сам састави и поднесе, а не да то чини предсједник
Комисије, како је то до сада била и пракса, са чиме су се присутни чланови и сагласили. Такође,
изјавила је и да јој је изузетно драго да чује да има помака у Редакцијама за мањину, али да би
вољела да о таквим стварима Комисија буде обавијештена на званичан начин, те ће са таквим
захтјевом изаћи и пред Менаџмент на предстојећем састанку.

Како више није било тема о којима би се разговарало, предсједник Комисије, Верон Халили,
изјавио је да је сједница закључена.

ЗАПИСНИК САЧИНИО ПРЕДСЈЕДНИК КОМИСИЈЕ
Балша Милић Верон Халили


